



Company Name: Wraprite (Pvt) Ltd
Year founded: 1996
Products: Packaging Products
Location: Unit 2, Stand 16982 Sande Crescent
Graniteside
Harare
Zimbabwe

Wraprite (Pvt) Ltd is a well established player in the packaging industry, formed in 1996, the company has experienced tremendous growth despite the adverse macro-economic environment that immediately preceded its formation. Our growth is a direct result of our commitment to unparalleled customer service and quality products.

We specialize in the importation and distribution of speciality packaging products commensurate with high quality requirements of the export markets that our customers serve. We are also distributors of plain and printed LDPE, HDPE bags, shrink-film, tubing, virgin and recycled, UV treated sheeting (green house sheeting) and auto pak tubing.

With an annual turnover exceeding US\$1 million, our experience working in a multitude of markets means you have access to a wealth of understanding of materials and format choices. Ultimately, we work to provide you with the best and most innovative design solution to support your brands.



Nom de l'entreprise:	Wraprite (Pvt) Ltd
Année de fondation:	1996
Produits:	Produits d'emballage
Lieu:	Unité 2, Stand 16982 Sande Crescent Graniteside Harare Zimbabwe

Wraprite (Pvt) Ltd est un acteur bien établi dans l'industrie de l'emballage, formé en 1996, la société a connu une croissance énorme malgré l'environnement macroéconomique défavorable qui a immédiatement précédé sa formation. Notre croissance résulte directement de notre engagement envers un service client sans pareille et des produits de qualité.

Nous nous spécialisons dans l'importation et la distribution de produits d'emballage spécialement adaptés aux exigences de haute qualité des marchés d'exportation que nos clients servent. Nous sommes également distributeurs de sacs en LDPE, HDPE, en plastique rétractable, en tube, vierge et recyclé, en feuilles traitées par UV et en panneaux auto-pak.

Avec un chiffre d'affaires annuel supérieur à 1 million de dollars américains, notre expérience dans une multitude de marchés signifie que vous avez accès à une grande compréhension des matériaux et des choix de format. En fin de compte, nous travaillons pour vous fournir la meilleure et la plus innovante solution de conception pour soutenir vos marques.